



World Link Industry

Declaration 声 明 函

Munich, Germany December, 2017

World Link Industry GmbH hereby makes the solemn statement:

World Link Industry GmbH **在此郑重声明：**

World Link Industry (Beijing) Company Limited is our only official and legal representative in the China region to execute all rights on behalf of us.

沃德林科环保设备（北京）有限公司，是我公司在中国地区的唯一合法代表处，全权代表我公司在该地区行使所有权力。

The information of World Link Industry (Beijing) Company Limited is as follows:

沃德林科环保设备（北京）有限公司信息如下：

沃德林科环保设备（北京）有限公司

地址：北京市北京经济技术开发区科创十四街 20 号院 9 号楼 1 单元 1 层

World Link Industry (Beijing) Company Limited

Address: Floor 1, Unit 1, Building 9, No. 20, Kechuang Fourteenth Street,
Beijing BDA. 100176, PR China

Contact (联系人) : Mr. Meng Xiangyu **孟翔宇先生**

Tel: 010-65238223 Mobile: 18601065933 E-mail: max@wlitank.com

World Link Industry GmbH
Feringastr. 4
D-85774 Unterföhring / Germany
Tel: +49.89.125 033.475
Fax: +49.89.125 033.478
E-Mail: info@wlitank.de

Geschäftsführer:
Alexander Remes
Rüdiger Steffen
www.wlitank.de

Steuer Nr. 143/193/41618
USt-Id. DE318581308
AG München HRB 240743

Bank Volksbank Esslingen
BLZ 611 901 10
Konto Nr. 0295 7810 09
BIC GENODE51ESS
IBAN DE70 6119 0110 0295 7810 09





World Link Industry

World Link Industry GmbH authorizes World Link Industry (Beijing) Company Limited to promote and provide technologies, products and services of our entire product portfolio, including gas-tight primary seals, secondary seals and GRP IFR/EFR roofs in China and provide quality guarantee for the products we supply.

World Link Industry GmbH 授权沃德林科环保设备（北京）有限公司在中国推广并提供我们的全系列产品、技术和服 务，包括全补偿气密性一次密封，全补偿二次密封和玻璃钢内/外浮盘，并对我们所提供的产品提供质量保证服务。

If you have questions, please verify through our only official website: WWW.WLITANK.DE.

任何疑问，请访问我公司官方唯一网址：WWW.WLITANK.DE 予以核实。

If you should require additional information, please contact me.

如有有其他任何事宜, 敬请联系我。

Respectfully submitted,

谨上


 **World Link Industry**
World Link Industry GmbH
Feringastrasse 4
85774 Unterföhring
Tel: +49.(0)89.125 033.475
Fax: +49.(0)89.125 033.479

Rüdiger Steffen

General Manager

Phone: +49.89.125 033.475

Mobile: +49.174.694 3547

E-Mail: steffen@wlitank.de